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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

12.04.2023 - Fakulta dopravní - Horská 3

zápis provedl: Pavel Mašinda

začátek zasedání: 19:04

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování,

čas: 5 min.)

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Výsledky kontroly klubu Pod-O-Lee (vede: KK SU, typ: informace, čas: 15 min.)

6. Členské příspěvky (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 15 min)

7. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

8. Konflikt na Ukrajině (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

9. Schválení žádosti klubu zaČVUTění o půjčku z Rezervního fondu SU ČVUT

(typ: hlasování, vede: O. Spanilý, čas: 10 min.)

10. Schválení ekonomické činnosti klubu zaČVUTění na seznamovací kurz

zaČVUTění 2023 (typ: hlasování, vede: K. Polanská, čas: 10 min.)

11. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPPP (vede: M. Jirmanová, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)
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Usnesení 2023-04-10:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program řádného zasedání

Studentského parlamentu konaného dne 12.04.2023 zaslaného do konference

Parlamentu dne 12.04.2023 v 18:49.

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (M. Slávik): O narozkách jste již slyšeli. SHOW Strahov stále hledá pomocníky,

proběhne za týden. Byly odpojené credentials, na kterých byli připojení uprchlíci. Řešily se

výjimky na léto pro aktivní členy. Potíž je, že bylo slíbeno bydlení pro aktivní na bloku 4, ale

je tu šance, že se budou muset přestěhovat, protože se možná bude rekonstruovat. To

zatím neví ani pan Vodička.

Řešily se rozvody vody ve školítku. Přívod je stejný jako na 3 strahovské bloky, protože to

bývala prádelna. Povedlo se překlíčování jednoho bloku ze čtyřkorunového fondu.

Pod-O-Lee (K. Pilná): Na podolí se plánují Mezi bloky. Další akcí kterou budeme pořádat je

Pod-O-Day. Vyšel nový interní předpis na správu klíčů. Je problém s jedním

bezdomovcem, který se stále vrací a nedá se mu to vysvětlit ani slovem ani tyčí.

Spolupracujeme na tom s Policií ČR. Byl pozastaven projekt čajovna, kvůli nedostačující

dokumentaci a financím. Byly upraveny provozní řády 4 místností a připravují se provozní

řády pro kufrárny, aby se Pod-O-Lee zbavilo odpovědnosti nad uschovaným majetkem.

Kluci ze sítě připravují platební systém na Mezi bloky.

Buben (): neobsazeno

Masařka (M. Hrabáček): Na Masařce jsme se zbavili starých věcí, doplňujeme malé věci do

místností a plánujeme párty.
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Sincoolka (M. Čáp): Proběhl beer pong turnaj. V plánu je udělat pokerový turnaj. Byl zvolen

staronový předseda klubu AdamMitrenga.

Hlávkova kolej (P. Guľa): Žijeme, fungujeme a řešíme technické problémy se sítí.

Orlík (): -

Fakultní klub BION (M. Verbovský): Na Kladně se udála spousta věcí jako například

fakultní ples. Na ten dorazila spousta lidí z Prahy, což bylo super. Hrozilo, že by to byl

poslední ročník, ale vedení se to líbilo, takže to asi poslední nebude. Snažíme se rozjet

mezikolejní hry i přesto že nemáme koleje. Proběhlo setkání studentů s vedením fakulty.

Čekají nás volby do představenstva a Kladenský majáles.

AVC ČVUT (): Nikdo není přítomen.

eFDrive (B. Goláňová): Měli jsme pubquiz a zítra jedeme na výjezdko.

BEST (V. Fišer): Přijelo se na nás podívat několik poboček z Evropy a proběhla IT soutěž

UnIT.

FIT++ (B. Karlíková): Proběhly 4 akce: Workshop o LaTeXu, lanparty a FITrip, na kterém

nevyšlo počasí, a orienťák. Rezignovali nám dva členové představenstva.

ISC (T. Hung Le): Proběhly pubquizy, orienťák a zúčastnili jsme se na erasmus akci v

Bukurešti. Plánuje se teambuilding a international day.

STOH (M. Pejchar): Fungujeme a pořádáme turnaje.
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Klub Čajovna (V. Lepič): Proběhla výstava obrazů. Plánují se Dýmky na kopci na 17. června,

přesunulo se to kvůli L'Etape Czech Republic.

+/-FEL (G. Szabo): Proběhl orienťák a Felikonoce, plánuje se přednáška “Jak na státnice” a

šachový turnaj.

zaČVUTění (T. Machorek): V pondělí byla schůze představenstva, kde se schválil třetí IP,

který jedná o jednacím řádu. Organizovali jsme Movie night pro členy našeho klubu.

Plánuje se 5. ročník seznamováku.

GALIBI (P. Král): Minulý měsíc proběhl bowling. Dnes se koná tradiční setkání. Bude výlet

po Českém ráji.

IAESTE (): Nikdo není přítomen.

Engineers Prague (): Nikdo není přítomen.

ESC (T. Dub): V minulém měsíci byla exkurze do leteckého výzkumného ústavu. 17.5. se

plánuje běh na Strahov. Cílem je doběhnout a nepozvracet se z piva.

Křesťanský klub (D. Králík): Je spousta změn a nových lidí. Děláme novou akci, kterou

jsme nazvali “Poslední večeře”, která proběhne 18.4. Bude to na bloku 6 na Strahově, tak

se můžete zastavit. Také pracujeme na změnách stanov.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

J. Sláma: V posledním měsíci bylo hodně práce. Řešila se ekonomická situace SÚZu a jestli je

navýšení nezbytné. Závěr byl, že SÚZ má díry v hospodaření, ale všechny chyby jsou reliktem z

minulého vedení. Jedním z nich je pro SÚZ nevýhodný pronájem bydlení, částky netvoří ani

procento příjmů a některé smlouvy by mohly být výhodnější. Jsou to byty (cca 15), které jsou v
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prostorách kolejí, ale mají většinou oddělený vstup. Na všech ekonomických problémech současné

vedení pracuje.

Zvýšení cen kolejného je a není nutné, šlo by to navýšit o trochu méně, ale poté by SÚZ neměl

peníze na revitalizaci. Pokud by se nenavýšilo kolejné, došlo by k podfinancování.

Pokud by se kdokoliv odstěhoval kvůli zvýšení kolejného, tak mu bude odpuštěna třicetidenní

lhůta. Druhá důležitá část je, že ČVUT chce pomoci studentům ve ztížené životní situaci a na všech

fakultách lze o toto již požádat.

V tuto chvíli se řeší revitalizace strahovských kolejí. Vedení ČVUT stanovilo, že je to priorita a

peníze na to budou. Pro letošek na to bude cca 40 milionů Kč, výhledově to bude revitalizace dvou

bloků za rok. Nezavíral by se celý blok ale jen patro a revitalizovalo by se po částech.

Pravděpodobně se nestihne u bloku 4 začít v červnu takže možná se tento blok otevře až v říjnu.

Ideální scénář rekonstrukcí je, že by se začalo s revitalizací hned po konci smluv na letní semestr,

takže konec června a skončilo by to před nástupy v září.

Poslední věc je bubenečská kolej. U pokojů co jsme viděli, tak to co šlo opravit, tak se opravilo

velmi dobře. Ještě se dodělávají 2 patra a vypadá to, že v říjnu nebo listopadu by měly začít

nástupy.

J. Novotný: Pokud to půjde, tak se nebude čekat na začátek semestru a otevře se bubenečská

kolej uprostřed semestru?

J. Sláma: Ano otevře se jakmile bude ready a hned se tam budou moct nastěhovat lidé, například

ze Strahova.

T. Machorek: Proč byla zveřejněna informace o zdražení tak pozdě, apelovalo se na pana Vodičku,

aby byly tyto informace na stránkách dříve?

J. Sláma: Komunikace SÚZu se řeší. Akademický senát apeloval, že komunikace nebyla vedena

správně. SÚZ má nyní PR manažerku, se kterou jsme v kontaktu a v dubnu se kvůli tomu s ní

sejdeme. Řeší se to i po IT stránce, protože iskammá problémy s odesíláním mailů všem

ubytovaným.
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4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Jirmanová: BOZP se vyřešilo tak, že bude školení vedoucích pracovníků (prezidentka,

viceprezident a Sojková), ty budou moci školit dále. Nikoho nebudeme nutit, ale u některých

místností budeme rádi když to bude. Proběhne základní prohlídka u některých rizikových

místností. Začne se pravděpodobně na Podolí, pak jeden den Strahov a jeden den případně v

Dejvicích. Školení BOZP bude 26.4. když budou mít čas, tak budeme rádi, když správci rizikových

místností přijdou (čajovna, posilovny).

M. Slávik:Můžete si zarezervovat školítko aby se vás tam vešlo víc. To si může pronajmout

kdokoliv.

M. Jirmanová: Zvažuje se úprava IP o provozních nákladech, aby se do toho přidaly kontroly

místností a školení vedoucích pracovníků. Apelujeme, abyste vyvěsili všude provozní řády

místností. S případnými nejasnostmi pište. Dále řešíme účty pod SU, jako například Makro karty,

nebo Sunijní eBay.

O. Váňa: Navázali jsme spolupráci se spolky z ČZU, například s IZUNem a plánujeme s CEN

navštívit VŠE. Snažíme se navázat spolupráci se sponzory. Proběhne jarní výjezdko které bude

menší, takže se nemůže stát, že pojede 6 lidí z jednoho klubu. Proběhne Majáles v Letňanech,

kterého se ČVUT neúčastní a jako sunie s nimi nespolupracujeme. Je to i z toho důvodu že

spoluorganizujeme Lesamáj, UBC a další akce a rektor s nimi nechce spolupracovat. Apelujeme,

abyste na Majáles šli případně sami za sebe a určitě ne za klub nebo sunii. Proběhne spousta akcí,

jako souboj fakult nebo Vektor.

J. Sláma: Řešíte Vektor s rektorem nebo i děkanama dotčených fakult?

O. Váňa: Není to naše akce, ale akce Kampusu Dejvice, kteří s děkany komunikují.

J. Novotný: Apeluji na předsedy, aby odpověděli na mail ohledně ZZSVS (Zasedání Zástupců

Studentů s Vedením SÚZ). Kapacita je omezená, takže z naší strany to musí být korigováno.

M. Jirmanová: pro informaci v úterý 18.4. proběhne zasedání s předsedy.
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Š. Tichý: Ještě není výroční zpráva SU, protože ještě nejsou výročky všech klubů. Dále je třeba

schválit účetní závěrku a poté napíšeme klubům, k placení provozních nákladů. V IP chceme udělat

změnu i o placení části účetnictví dřív a může se změnit datum. Jde o to, že je to velký flow peněz a

je třeba, aby tyto peníze centrála měla dříve před akcemi jako SOA. Bude to projednáno v

legislativní skupince, která bude brzy svolána. Dále se aktualizuje WIKI. Je možné, že se všem

delegátům udělají účty, aby po přihlášení mohli vidět více.

P. Mašinda: Je možné žádat o dar ve výši 10 000 od Prahy 6, pokud na jejich území pořádate

menší kulturní nebo sportovní akci (pro sportovní je to až do výše 25 000 Kč). V případě zájmu mi

napište.

5. Výsledky kontroly klubu Pod-O-Lee (vede: KK SU, typ: informace, čas:

15 min.)

R. Selvek: Tento bod je tu, protože na podolí se něco dělo, a tak chceme, abyste dostali jasné

informace. Po minulém parlamentě nás oslovila Káťa se dvěma problémy. První byl, že chtěla

dohledat účtenky starého přededy L. Novotného, které byly smazány. Druhý point je, že na účtě

byla částka 700 tisíc Kč, což je méně, než rezerva. 11.2. byly všechny účtenky smazané bývalým

předsedou. V elektronické podobě tyto účtenky nemá ani účetní. Větší problém byl překvapivě

nízký stav účtu. Ukázalo se že podolí mělo za poslední 2 roky deficitní rozpočty - investovali.

Deficit byl však vždy více než milion Kč. Ukázalo se, že předseda správně neevidoval platby a

neměl přehled o výdajích. Následně na to se zkontrolovali pohyby na účtě. Velké množství plateb

nebylo vedených (například teambuilding nebyl krytý rozpočtem, příjmy z některých akcí také ne).

Nebyla zjištěna žádná zpronevěra, všechny peníze byly investované do klubu. Rozpočty byly

schválené, ale nikdo z představenstva se nezeptal, jestli příjmy jsou takové jako plánované.

Neexistuje žádný základ, podle kterého by klub Pod-O-Lee mohl získat peníze zpět.

Klub Pod-O-Lee nemá žádný předpis ohledně rozpočtů a vedení financí, tudíž bývalý předseda v

tom bordel mít mohl. Klub by si měl vypracovat předpis o čerpání rozpočtu a evidovat všechny

pohyby. Mělo by se řešit, aby účtenky nešli jen tak vymazat a měl by existovat IP o nakládání s

penězi a rozpočtem klubu. Není nutné aby všechny kluby měly stejná pravidla, ale kluby by měli

nějaká pravidla o čerpání mít.
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K. Pilná: Děkuji kontrolní komisi za jejich čas. Řešilo se to i na představenstvu a v návaznosti na to

se přeschválil rozpočet i se spořením. Byl vypracován s aktuálním odhadem příjmů. Byly dány

podmínky čerpání a pozastavil se projekt čajovna. Existuje nařízení předsedy. Chci se zastat

představenstva, informace o příjmech se k nim dostaly pozdě. Představenstvo věřilo svému

předsedovi a nesnažilo se najít problémy. Každý měsíc bude představenstvo vědět stav financí

klubu.

M. Jirmanová: Co se týče celosunijního IP, tak nastalá situace by spíš měla být varováním

ostatním klubům a ostatní kluby můžou využít IP, které vypracovává Pod-O-Lee. Není třeba dělat

celosunijní IP. Ohledně uchovávání účtenek v elektronické podobě se budeme bavit s centrálou.

Možné řešení je pravidelná záloha na cloud. O konkrétním řešení se budeme bavit později.

6. Členské příspěvky (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 15 min)

Š. Tichý: Tento problém nás provází delší dobu. Částky, které schválily představenstva a kluby

vybírají, nesouhlasí s částkami, které byly schváleny představenstvem. Dříve to byla excelovská

tabulka proto mohlo dojít ke změně částek, zkontrolujte si prosím výši příspěvků oproti

dokumentu, který šel do konference parlamentu.

Usnesení 2023-04-11:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje změny členských příspěvků podle

přehledové tabulky zaslané do konference Parlamentu dne 10.04.2023 v 13:43. Změny

nabývají účinnosti u všech klubů okamžitě s výjimkou klubu Silicon Hill, který má

pozdržení účinnosti do 01.07.2023.

OHP: 15; 15:0:0 – Usnesení bylo přijato

7. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

M. Jirmanová: Domlouvá se schůzka panem rektorem. Byly problémy s komunikací s panem

prorektorem a I. Dvořákovou.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 8



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

M. Slávik: Bude v nové rámcovce něco o GDPR?

Š. Tichý: Sejdeme se s rektorem a kvestorkou a jak to bude do budoucna o GDPR se budeme bavit

v pracovní skupině.

P. Valach: Kolikátý to bude dodatek?

M. Jirmanová:Myslím že osmý.

Š. Tichý: Nemáme přesně stanoveno co chceme od nové rámcovky, o tom se bude jednat na

pracovní skupině. Až budeme vědět na čem jsme, tak budeme řešit pracovní skupinu.

Probíhá debata jestli by SU neměla mít stanovené cíle ještě před schůzkou s kvestorkou.

8. Konflikt na Ukrajině (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)

M. Jirmanová: Konflikt stále je, ale není nic nového, co by ovlivňovalo chod SU.

M. Slávik: Vyklidil se kumbál na bloku 3.

M. Jirmanová: Za přístup do sítě ukrajinci platí?

M. Slávik: Ano, ti co chtějí přístup do sítě jsou registrovaní. Mají výjimku a to, že zařízení dětí se

berou jako zařízení rodičů a mohou jich mít víc.

9. Schválení žádosti klubu zaČVUTění o půjčku z Rezervního fondu

SU ČVUT (typ: hlasování, vede: O. Spanilý, čas: 10 min.)

O. Spanilý: Kvůli chybě v komunikaci jsme se dostali do finanční tíže a také, protože jsme

nepočítali s odvody. Částka se dostala do výše 120 000 Kč, kterou zaČVUTění dluží CEN SU. Návrh

řešení po konzultaci s vedením SU je půjčka z rezervního fondu. Chceme požádat o splatnost do
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roku 2025, abychom nemuseli razantním způsobem zvedat kurzovné. Rádi bychom ale i rozjeli

fundraising, aby nám pomáhali finančně i firmy. Chceme jednat primárně se sponzory Fakulty

stavební, odkud máme nejvíce studentů. Budeme splácet minimálně 40 000 Kč každý rok.

M. Jirmanová: Pokud budete mít peníze dřív, splatíte to dřív?

O. Spanilý: Pokud budeme mít velký polštář tak asi ano, ale pravděpodobné to není.

Usnesení 2023-04-12:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje bezúročnou půjčku z rezervního

fondu na účet klubu zaČVUTění ve výši 120 000 Kč. Tato částka musí být klubem

zaČVUTění v plné výši vrácena do rezervního fondu do 31.12.2025, přičemž každý

kalendářní rok musí klub do rezervního fondu vrátit minimálně 40 000 Kč tj. minimálně

třetinu celkové zapůjčené částky, pokud zbytkový dluh nečiní méně.

OHP: 15; 13:0:2 – Usnesení bylo přijato

10. Schválení ekonomické činnosti klubu zaČVUTění na seznamovací kurz

zaČVUTění 2023 (typ: hlasování, vede: K. Polanská, čas: 10 min.)

K. Polanská: Jedná se o seznamovací kurz pro studenty všech fakult a MÚVSu. Budou dva turnusy,

každý pro 244 účastníků.

Usnesení 2023-04-13:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

zaČVUTění - zaČVUTění 2023 zaslanou do konference Parlamentu dne 06.04.2023

v 18:46.

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato

11. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)
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Š. Tichý: Bylo schváleno mnoho ekonomických činností a tak prosím, abyste nezapomněli, že

účetnictví z nich jde mimo klasické účetnictví a musí se posílat i prezidentce.

M. Jirmanová: Byl založen chat na messengeru a kdo chce může být přidán.

Parlamenty se končí klasicky poměrně pozdě. Byl by někdo proti tomu aby zasedání začínaly o

hodinu dříve? Pokud ne, tak to tak do budoucna možná bude.

M. Jirmanová končí zasedání ve 21:13
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